
 

 

 
Terve Kunta -verkoston johtoryhmän edustajan nimeäminen 
  
HyvSivva 23.01.2025 § 6    
14/00.02.04/2025    
 
Valmistelija Hyvinvointiaktivaattori Riikka Kähkönen, riikka.kahkonen@kuhmo.fi 

 
Terveyden ja hyvinvoinnin laitoksen Terve Kunta -verkoston koordinaattori 
pyytää Kuhmon kaupunkia nimeämään edustajan Terve Kunta -verkoston 
johtoryhmään kaudelle 2025–2030. 
 
Kuhmon kaupunki hyväksyttiin THL:n koordinoiman Terve Kunta -verkoston 
jäseneksi 30.3.2023. Verkosto toimii hyvinvoinnin ja terveyden edistämisen 
tukena. Se kokoaa yhteen kuntia, joissa hyvinvoinnin ja terveyden edistäminen 
on keskeinen strateginen linjaus ja toimintaa ohjaava periaate. Terve Kunta -
verkosto kehittää hyvinvoinnin ja terveyden edistämisen toimintatapoja ja 
rakenteita Suomessa ja edistää alaa kansainvälisesti osana WHO European 
Healthy Cities -verkostoa. 
 
Terve Kunta -verkoston kokousasiat valmistellaan johtoryhmässä. Johtoryhmän 
jäsenet valitaan verkostokokouksessa koko toimikaudeksi. Johtoryhmän 
toimikausi on 1.1.2025-31.12.2030. Johtoryhmä kokoontuu kuusi kertaa 
vuodessa. THL noudattaa nimityksissä tasa-arvolain sukupuolikiintiötä (609/1986 
4§), ellei erityisistä syistä muuta johdu. Johtoryhmä kokoontuu virka-aikana, eikä 
erillisiä korvauksia makseta THL:n toimesta. 
 
Kuhmon kaupungin edustajana Terve Kunta -verkoston johtoryhmässä vuonna 
2024 on toiminut hyvinvointiaktivaattori Riikka Kähkönen  
(HyvSivva 25.01.2024 § 5). 
 
Hyvinvointiaktivaattorin esitys: 
 
Hyvinvointi- ja sivistysvaliokunta käy asiasta keskustelun ja päättää nimetä Terve 
Kunta -verkoston johtoryhmään Kuhmon edustajan toimikaudelle 2025–2030. 
Hyvinvointiaktivaattori Riikka Kähkönen on halukas jatkamaan Terve Kunta -
verkoston johtoryhmässä. 
 
 

Esittelijä Sivistystoimenjohtaja Kyllönen Marjut 
 

Päätösehdotus 
 
 Hyvinvointi- ja sivistysvaliokunta päättää nimetä Terve Kunta -verkoston 

johtoryhmän edustajaksi toimikaudelle 2025–2030 hyvinvointiaktivaattori Riikka 
Kähkösen. 
 

Päätös Hyvinvointi- ja sivistysvaliokunta yksimielisesti hyväksyi sivistystoimenjohtajan 
päätösehdotuksen. 

 
 


